
Zápisnica zo zasadnutia výboru Rodičovského združenia základnej školy Lietava            

konaného dňa 20.10.2016 

Prítomní:  p. Martina Danechová, p. Roman Gašpierik, p. Alena Balvonová, p. Alžbeta Hrušková, Mgr. Elena 

Chobotová, p. Andrea Puškárová, Mgr. Margita Kmetíková, Ing. Zuzana Zavadzanová, Ing. Miriam Fandáková,  

Mgr. Viliam Heinrich – riaditeľ školy, Mgr. Tatiana Obložinská – zástupca riaditeľa ZŠ 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenia šk. roka 2016/2017 – informácie o vyúčtovaní 

3. Voľba predsedu a pokladníka na šk. rok 2016/2017 

4. Schválenie členského príspevku 

5. Informácie o vyúčtovaní  

6. 2% z daní vyhodnotenie 

7. Návrh rozpočtu 

8. Plánované akcie združenia 

9. Diskusia 

10. Záver 

Priebeh: 

1. Zasadnutie Rady Rodičovského združenia otvorila predsedníčka Zuzana Zavadzanová privítaním 

prítomných členov a hostí. 

2. Do výboru RZ prišli noví členovia – p. Martina Danechová – dôverník 1. trieda, Mgr. Elena Chobotová 

– dôverník 5. trieda. Predsedkyňa RZ ich stručne informovala o fungovaní združenia, povinnostiach 

členov výboru, informácie budú naďalej zasielané mailom. 

3. Vyúčtovanie RZ – zostatok na účte bol k 31.8.2016...2.027 eur. Zostatok na pokladni v škole bol 

k 31.8.2016...290,97 eur, zostatok na pokladni združenia je...331,12 eur. Pokladníčka združenia 

predložila účtovné doklady k nahliadnutiu. Vyúčtovanie združenia za šk. rok 2015/2016 je prílohou 

tejto zápisnice.  Informovala : Ing. Fandáková 

4. Konala sa voľba predsedu RZ. Záujemca – Ing. Zuzana Zavadzanová. Výbor RZ zvolil za predsedu na 

šk. rok 2016/2017 Ing. Zuzanu Zavadzanovú. Práva a povinnosti štatutárneho zástupcu združenia 

vyplývajú zo stanov združenia a všetkých platných dokumentov. 

5. Predsedkyňa RZ Ing. Zavadzanová informovala o nasledovnom: Prípravný výbor v zložení Ing. Zuzana 

Zavadzanová, Ing. Miriam Fandáková a p. Lenka Gašpieriková založili v roku 2012 nové občianske 

združenie Rodičia a priatelia ZŠ Lietava. Nakoľko súčasné občianske združenie Slovenská rada 

rodičovských združení, ktorého je naše Rodičovské združenie pri ZŠ organizačnou zložkou, je 

maximálne nevýhodné, prechádzame pod nové združenie Rodičia a priatelia ZŠ Lietava – z tohto 

dôvodu budeme mať po dobu do konca roka 2017 „dvoch“ pokladníkov. Výbor zvolil za zodpovednú 

za dočerpanie prostriedkov SRRZ RZ pri Základnej škole Ing. Miriam Fandákovú. Finančné 

prostriedky z výberu 2 % z daní je potrebné dočerpať do konca roka 2017. 

6. Konala sa voľba pokladníka združenia. Výbor RZ zvolil za pokladníka RZ na šk. rok 2016/2017                    

p. Alenu Balvonovú. Práva a povinnosti pokladníka združenia vyplývajú zo stanov združenia a 

všetkých platných dokumentov.  

7. Predsedkyňa združenia a pokladníčka majú za povinnosť založiť účet Občianskeho združenia Rodičia 

a priatelia ZŠ Lietava a to do konca novembra 2016. Zodpovedný: Zavadzanová, Balvonová 

8. 2% za rok 2015 činia čiastku 828,74 eur. Čiastka má neustále klesajúcu tendenciu. Vybratých 

finančných prostriedkov bolo menej o cca 1500 eur oproti minulému roku. Zaregistrovanie združenia 

Rodičia a priatelia ZŠ Lietava na poukázanie 2% z daní pre rok 2016 vykoná v termíne do 15.12.2015 

Ing. Zuzana Zavadzanová. Zodpovedný: Zavadzanová 



9. Návrh rozpočtu na šk. rok 2016/2017 vypracovala Ing. Miriam Fandáková. Do návrhu budú 

zapracované záležitosti schválené na dnešnom stretnutí. Záväzný Návrh rozpočtu na šk. rok bude 

predložený výboru RZ na ďalšom stretnutí. Zodpovední : Zavadzanová, Fandáková 

10. Výbor schválil členský príspevok na šk. rok 2016/2017 vo výške 10 eur/dieťa. Výber členského 

príspevku zabezpečia triedni dôverníci po dohode s triednymi učiteľmi, v termíne ... december 2016. 

Členské bude uložené v pokladni u p. Aleny Balvonovej. Prednostne sa čerpajú prostriedky z pokladne 

a účtu SRRZ.  Zodpovední: členovia výboru 

11. Výbor RZ rozhodoval o uskutočnení akcie Vianočné trhy – za akciu sa vyjadrili 2 triedy (4. a 5. ročník), 

proti 2 triedy (1. a 8. ročník), ostané triedy neprezentovali jednoznačné stanovisko; vedenie školy 

navrhlo uskutočniť Vianočnú akadémiu, členovia výboru s akciou súhlasili 

12. Výbor schválil nasledovné akcie:  

 Tekvicový karneval (27.10.) – zástupkyňa riaditeľa školy Mgr. Obložinská informovala 

o nasledovnom: moderovanie, súťaže, výzdoba – zabezpečí 9. ročník, predaj balónov vrátane 

hélia zabezpečí 9. ročník – peniaze zostávajú v ich triednom fonde; bufet – zabezpečí 

Fandáková, triedy si môžu vyrezať tekvice – nákup tekvíc – max. čiastka cca 7 eur, tekvicový 

rituál – zabezpečí 9. ročník; obsluha bufetu – členovia výboru podľa dohody 

 Vianočné akadémia (9.12.) – slávnostný program zabezpečí škola, punč zabezpečí 

Zavadzanová a Fandáková, výbor RZ uhradí aj bufet do jednotlivých tried (chlebíčky, bagety) 

– bufet zabezpečí Fandáková 

13. Mikulášske balíčky – Ing. Fandáková preverí sponzorský dar COOP Jednota, balíčky budú zabezpečené 

výborom RZ. Zodpovední: Fandáková – zabezpečenie sladkostí, členovia výboru – balenie balíčkov – 

termín podľa dohody mailom.  

14. Pani Danechová preverovala možnosť rannej družiny pre deti z prvého stupňa, vedenie školy preverí 

záujem a rodičov bude informovať. 

15. Rodičovské združenie po dohode s vedením školy schválilo, že v priebehu mesiaca december sa 

uskutoční v jednotlivých triedach konzultačné rodičovské združenie. 

16. Záver – poďakovanie prítomným za účasť.  

 

Zapísala: Ing. Zuzana Zavadzanová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


